

Dear Parents,

Date: 29-10-2017

As you may be aware, VAT will be introduced in the Kingdom of Saudi Arabia (KSA) on 1 January 2018. We are grateful for your continued support in the success of the school. We have been working with our advisors in order to minimize the impact of VAT on you. However, the recent publication of the VAT Law and Implementing Regulations does not include education as either a zero rated or exempt supply and therefore shall represent a taxable supply for VAT purposes.

From 1 January 2018 we will be required to charge the standard rate of VAT at 5% on all our invoices. There is a legal requirement for all businesses with a taxable turnover of over 375,000 SAR to register before the implementation and account for VAT on a monthly basis.

We shall accordingly be require to raise an invoice to you representing a total of 5% from 1 January 2018 for any supplies made from this date. We would be grateful if you could please complete the acknowledgement form attached and return this to us by 1 November 2017 confirming your understanding of the proposed changes.

#### Parent Acknowledgement Form

We would be grateful if you could complete this acknowledgment, duly sign, scan and return this to us by email by 1 November 2017 to [finance@ags.edu.sa](mailto:finance@ags.edu.sa)

Name:

Name of pupil:

Address:

We acknowledge the receipt of the latest Advanced Generation School invoicing provisions attached to this letter and hereby confirm our understanding. We agree that the invoice instructions in this letter shall supersede anything that we have previously agreed on invoicing.

Signed ..... Dated .....

المكتب الرئيسي : طريق الملك عبدالعزيز  
حي النهضة - خلف جمعية الأطفال المعاقين - جدة 2111 - 23437  
المملكة العربية السعودية  
Tel. / هاتف : 4202105 - 4202432 (96612)  
Fax / فاكس : 2909144 (96612)  
البريد الإلكتروني : info@ags.edu.sa

**Head Office: King Abdulaziz Road  
Al Nahda Dist. Jeddah 23437 - 2111, Saudi Arabia**

المكرم ولي أمر الطالب/ة

بناء على قرار مجلس الوزراء رقم ( 654 ) بتاريخ 1438/11/1هـ) بالموافقة على نظام ضريبة القيمة المضافة وحسب المرسوم الملكي رقم (م/113) بتاريخ 1438/11/3هـ، سيتم تقديم ضريبة القيمة المضافة في المملكة العربية السعودية في 1 يناير 2018 الموافق 1439/4/14هـ.

نحن ممتنون لدعمكم المستمر في نجاح المدرسة. و لقد قمنا بالعمل مع مستشارينا من أجل تقليل تأثير ضريبة القيمة المضافة عليكم. ومع ذلك، فإن اللوائح التنفيذية لقانون ضريبة القيمة المضافة لا يستثني التعليم.

عليه، اعتباراً من 1 يناير 2018 الموافق 1439/4/14هـ، سنطلب منكم سداد الرسوم القياسية لضريبة القيمة المضافة بنسبة 5٪ على الرسوم الدراسية. و ستقوم المدرسة بتحويل النسبة المحصلة (5%) إلى هيئة الزكاة و الدخل.

#### نموذج إقرار الوالدين

سنكون ممتنين لو تفضلتم بإكمال استمارة الإقرار المرفقة التوقيع عليها وإرسالها إلينا عبر المسح الضوئي بحلول 1 نوفمبر 2017

اسم ولي الأمر:

اسم الطالب/ة:

العنوان:

نحن نقر باستلام أحدث إجراءات الرسوم في مدرسة الأجيال المتطورة المرفقة مع هذه الرسالة، ونؤكد هنا على فهمنا. نحن نوافق على أن تعليمات الرسوم الواردة في هذه الرسالة سوف تحل محل أي شيء سبق اتفقنا عليه بشأن الفواتير.

توقيع ولي الأمر:..... التاريخ:.....

2017\10\29

المكتب الرئيسي : طريق الملك عبدالعزيز  
حي النهضة - خلف جمعية الأطفال المعاقين - جدة 2111 - 23437  
المملكة العربية السعودية

Tel. / هاتف : 4202105 - 4202432 (96612)

Fax / فاكس : 2909144 (96612)

البريد الإلكتروني : info@ags.edu.sa

Head Office: King Abdulaziz Road  
Al Nahda Dist. Jeddah 23437 - 2111, Saudi Arabia